
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 360 

 

На 4 май 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК. 

  Докладват: Силвия Стойчева и Йорданка Ганчева 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Йорданка Ганчева,  

   Гергана Стоянова, Силвия Стойчева, Цветанка 

   Георгиева, Красимир Ципов, Димитър Димитров, 

   Севинч Солакова, Георги Баханов 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Емил Войнов, Севинч 

Солакова, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Камелия Нейкова, Росица Матева, Цветозар 

Томов, Елка Стоянова. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

господин Емил Войнов – заместник-председател на Централната 

избирателна комисия. 

* * * 
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Добър ден, 

колеги! 

Откривам заседанието на Централната избирателна комисия 

– имаме необходимия кворум. 

Поради отпуск отсъстват Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Цветозар Томов и Елка Стоянова. 

Дневният ред е качен във вътрешната мрежа. 

Включени са две точки: 

1. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК с докладчици: колегата Стойчева и колегата Ганчева. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

Войнов, Ганчева, Гергана Стоянова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Ципов, Димитров и Солакова. 

По дневния ред има ли? 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Моля да бъде добавена това точка: 

Доклади по дела, жалби и сигнали, в която да бъда включена с 

доклад. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Това ще 

бъде точка трета: Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Подлагам на гласуване дневния ред с направената корекция. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

 

Преминаваме към  първа точка от дневния ред: 

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Колега Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

37/12.04.2023 г. е постъпило искане за изплащане на възнаграждение 

на членовете на ОИК – Кнежа, за дадено дежурство на 8 април от 

председател и двама членове, и проведено заседание на 10 април 
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2023 г., на което предсрочно са прекратени пълномощията на 

общински съветник в Общински съвет – Кнежа. 

Преписката е комплектувана със счетоводна справка за 

размера на исканите възнаграждения, както и с контролен лист за 

извършване на предварителен контрол от финансовия контрольор. 

Стойността на размера на исканите възнаграждения е 663,67 лв. 

заедно с осигурителните вноски. 

Моля за протоколно решение, с което да се одобри 

изплащането на възнаграждението. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Чухте доклада. 

Има ли изказвания? 

Подлагам на гласуване предложението за изплащане на 

възнаграждението. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение, постъпило в Централната 

избирателна комисия с вх. № МИ-27-41-1/03.05.2023 г. Искането е от 

ОИК – Варна, и е комплектувано съобразно изискванията на закона 

и наше решение.  

Искането е за проведено заседание на 11 април 2023 г., на 

което са присъствали председател, двама заместник-председатели, 

секретар и 13 членове. 

Преписката е комплектувана и съдържа контролен лист за 

предварителен финансов контрол с положително становище за 

изплащане на възнаграждението. Финансовият контрольор счита, че 

е законосъобразно, като възнаграждението е на стойност 927,01 лв. 

ведно с осигурителните вноски, предвид което ви предлагам с 
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протоколно решение да одобрим за изплащане така докладваното от 

мен искано възнаграждение от ОИК – Варна. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Изказвания? Не виждам. 

Подлагам на гласуване изплащане на възнаграждение на ОИК 

– Варна. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

 

Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Ще започна с няколко доклада. Постъпило е писмо от 

експертите към ЦИК с вх. № НС-23-264-1/03.05.2023 г. в отговор на 

нашето писмо, с което поискахме да изготвят процедура за 

изследване на отделените 7 броя СУЕМГ. Също така с това писмо ги 

уведомихме, че ще им предоставим един брой хеш екстрактор за 

изследване на 45 броя машини. 

Информират ни, че за изготвяне на процедурата им е 

необходимо допълнително време за консултации, а относно 

предстоящото извличане на хешове на 45 броя СУЕМГ, предвид 

обема на задачата и съществуващите рискове от механична повреда 

на хеш екстрактора, молят да им бъдат предоставени два броя. 

Считам, че искането им е основателно. На предходното 

заседание взехме решение да им предоставим един брой хеш 

екстрактор. 

Предлагам да вземем решение да им предоставим още един 

брой или общо два броя. 

Ако няма изказвания, подлагам на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против 

– няма. 

Уважаеми колеги, постъпило е още едно писмо от експертите 

с вх. № НС-23-269. С него те ни изпращат обобщен отчет за 

извършеното по техните граждански договори в периода от 13 март 

до 30 април 2023 г.  

Докладвам обобщения отчет за запознаване, тъй като, първо, 

той не е подписан и ще го резолирам към юристите да го прегледат и 

изготвят докладна записка относно изпълнението на договорите. 

Сега докладвам за запознаване. 

Постъпила е докладна записка от за директора на дирекция 

„Администрация“ с вх. № ЦИК-09-147/03.05.2023 г. относно 

извършена проверка на приемо-предавателни протоколи 

(Приложение № 2) и (Приложение № 3), предоставени от „Сиела 

Норма“ АД с писмо – вх. № ЦИК-06-4-32/13.04.2023 г.  

След създадената организация и извършена проверка на 

приложените протоколи в общо 44 класьора – резултатите от 

проверката са отразени в таблица в ексел формат, която е качена във 

вътрешната мрежа, е установено липса на 20 броя Приложение № 2; 

Приложение № 3 – 18 броя и нечетливи приложения – 9 броя. 

Поради горното предлагам да изпратим писмо до „Сиела 

Норма“ АД, с което да поискаме да ни изпратят липсващите и 

нечетливите приложения.  

Проектът на писмо е приложение към докладната записка. 

Моля за вашите становища.  

Ако няма изказвания, моля да гласуваме писмото до „Сиела 

Норма“ АД да ни изпратят липсващите приложения. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Уважаеми колеги, постъпила е още една докладна записка от 

за директор на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-
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150/04.05.2023 г. относно сключване на граждански договори с 

двамата IT експерти, тъй като, във връзка с произведените избори за 

народни представители на 2 април, е необходимо да се извърши 

допълнителна работа, а именно изследване на 45 броя СУЕМГ, 

използвани в изборите на 2 април 2023 г., изработване на процедура 

и участие в процеса по извличане, архивиране и съхранение на 

данните от гласуването от записващите технически устройства, 

използвани в изборите на 2 април, както и изследване на софтуера на 

7 броя СУЕМГ, използвани на изборите на 2 октомври. 

Поради горното се предлага да се сключат граждански 

договори с      Г.             Б. и         З.        М. за извършване на 

посочените дейности. Приложени са проекти на граждански 

договори. Това беше обсъдено на работна група. 

Предлагам да вземем решение за сключване на граждански 

договори с двамата експерти за изпълнение на посочените дейности 

с посоченото в докладната записка възнаграждение. 

Моля за вашите изказвания. 

Ако няма изказвания, подлагам на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Уважаеми колеги, постъпило е писмо от министър 

Демерджиев с вх. № НС-03-53-9/03.05.2023 г. относно участието на 

експертите от Междуведомствената работна група в проверката на 

машините в склада на 30 и 31 март 2023 г. 

С писмото ни изпраща отчетът на експертите до 

Междуведомствената работна група. Моли да потвърдим, че на 

31 март в Централната избирателна комисия са предадени всички 

попълнени протоколи от проверката на 255 броя СУЕМГ заедно с 

приложените разпечатки и снимки.  

Действително с приемо-предавателен протокол с вх. № НС-

00-205/31.03.2023 г. експертите са предали на Централната 
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избирателна комисия 10 броя хеш екстрактора и протоколите от 

проверката на 255 броя СУЕМГ заедно с приложените разпечатки и 

снимки. Всичко това е в тази папка – докладвах го на 1 април 2023 г. 

Предлагам да изпратим писмо до министър Демерджиев, с 

което да го уведомим за горното. Проектът на писмо е качен в моя 

папка от днес. 

Моля да го гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Уважаеми колеги, във връзка с подготовката на увода към 

бюлетина на Централната избирателна комисия за резултатите от 

произведените избори за народни представители предлагам да 

изискаме информация от „Информационно обслужване“ АД за 

избирателните секции, в които най-много и най-малко избиратели са 

гласували с машини за гласуване, както и за броя на образуваните 

избирателни секции в лечебни заведения, места за задържане и броя 

на подвижните избирателни секции. Проект на писмо е в моя папка. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

09-148/04.05.2023 г. – доклад въз основа на преписка, постъпила в 

Централната избирателна комисия с вх. № НС-23-117/23.03.2023 г. 

Това е писмо от омбудсмана относно упражняване на избирателни 

права от граждани с увреждания.  

Ние го разгледахме преди изборите и с оглед предстоящите 

редовни местни избори беше възложено да бъде изготвено 



8 

становище, което сега ни се представя, във връзка с варианти и 

начини за предприемане на действия. 

Изготвен е доклад, който представям на вашето внимание за 

запознаване и за обсъждане на работна група. 

Докладвам проект на съобщение, което да бъде публикувано 

на нашата интернет страница. То е с оглед обсъжданията във 

вторник на работна група, като беше обсъдено Централната 

избирателна комисия да информира и да обърне внимание във 

връзка и с постъпилите въпроси в Комисията на избиратели, както и 

евентуални кандидати за уседналостта и какво означава „живял най-

малко през последните шест месеца в съответното населено място“ в 

контекста на чл. 396 и чл. 397 от Изборния кодекс. Проектът на 

съобщение беше изпратен на членовете на Комисията за 

запознаване. 

Към настоящия момент никой не ми е дал някакви бележки. 

Той е съобразен и с официално изразени позиции на Централната 

избирателна комисия, обективирани в решения на ЦИК. 

Предлагам да го подложим на обсъждане, ако има някакви 

предложения за изменения и допълнения, ако не, да го одобрим с 

протоколно решение. 

Предлагам това съобщение да бъде публикувано с оглед по-

лесна достъпност до адресатите на съобщението – да го намират 

лесно както избиратели, въобще лица, които се интересуват от 

предстоящите местни избори, и в раздел „Съобщения“, както и в 

специалния раздел „Местни избори 2023 г.“, като може да бъде 

създадена дори и рубрика „Съобщения“, освен „Въпроси и 

отговори“ – по преценка, с оглед техническо и естетическо 

оформление. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

чухте предложението. Със съобщението сме се запознали. 

Ако няма изказвания, го подлагам на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 
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Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Следващ докладчик – колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

проект на писмо с проектен номер 6850 в моя папка от днешна дата, 

което е в отговор на писма от Окръжен следствен отдел при 

Окръжна прокуратура – Русе, с вх. №№ ПВР/НС-9-46-2/25.04.2023 г. 

и ПВР/НС-9-46-1/21.03.2023 г. на Централната избирателна комисия, 

с което е изискана информация и документи относно лице, 

гласувало в секционни избирателни комисии в чужбина, отнасящо 

се за изборите на 14 ноември 2021 г. Подготвени са заверените 

копия на изискваните документи, както и този проект на писмо в 

отговор. 

Моля да се запознаете със съдържанието и да гласуваме 

изпращането му до запитващите разследващи органи. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте, 

колеги, предложението за писмо. Не виждам изказвания. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам получено писмо 

от ОИК – Сандански, с което ни уведомяват, че по подадена жалба 

срещу тяхно Решение № 269-МИ/04.04.2023 г. е образувано 

административно дело в Административен съд – Благоевград, с 

посочен номер. Докладвам ви го за сведение, тъй като по предходен 

мой доклад от самия съд вече имаме информация за това дело, така 

че ви докладвам това писмо за сведение. 

Ще ви докладвам няколко доклада от папката на колегата 

Елка Стоянова от днешна дата. Моля да я отворите, за да се 

запознаете с докладите и подготвените документи. 
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Докладвам ви подготвен отговор до Районна прокуратура – 

Благоевград, във връзка с тяхно писмо с искана информация – вх. № 

НС-09-68-1. След извършена справка, по резолюция на колегата 

Стоянова, е подготвен отговор. За лицето, за което са запитали от 

прокуратурата, е установено, че същото не е било регистрирано като 

кандидат след 14 септември 2022 г. за нито един вид избор, 

провеждан оттогава. 

Отговорът е с проектен номер 6832 до Районна прокуратура – 

Благоевград. Моля да се запознаете и да гласуваме изпращането му. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, по 

писмото до Районна прокуратура – Благоевград, няма изказвания. 

Подлагам го на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Докладвам ви отговор от 

„Информационно обслужване“ АД с писмо – вх. № НС-00-

242/02.05.2023 г., във връзка с правно запитване за подаване на 

заявление за гласуване извън страната за посочено в писмото лице. 

Докладвам ви получения отговор за сведение, и като свързан 

с това доклад – проект на писмо в отговор до 03 РУ на СДВР, по 

чието писмо запитване е извършена тази справка – че същото лице, 

за което са запитали от СДВР, не е подавало заявление за гласуване 

извън страната в изборите на 2 октомври и на 2 април. Отговорът е с 

проектен номер 6856 в папката на колегата Стоянова.  

Моля да се запознаете с него и да гласуваме изпращането му. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: По 

писмото до 03 РУ има ли изказване? 

Процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, във връзка с писмо – вх. 

№ ПВР/НС-9-57, от Окръжен следствен отдел – Кърджали, Районна 

прокуратура – Кърджали, се изисква информация и документи 

относно гласуване в секционни избирателни комисии извън страната 

на посочено в това писмо лице – дали лицето е подавало заявление 

за гласуване извън страната, ви предлагам да бъде изпратено писмо 

до „Информационно обслужване“ АД с искане да ни дадат данни по 

това запитване. Писмото е с проектен номер 6855. 

Моля да гласуваме изпращането му към „Информационно 

обслужване“ АД. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, по 

писмото до „Информационно обслужване“ АД? Няма изказвания. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Имам още няколко преписки за 

сведение от папката на колегата Стоянова. 

С вх. № НС-00-241/02.05.2023 г. е постъпил отговор на наше 

запитване към „Информационно обслужване“ АД относно лице, 

посочено в писмото, дали е подавало заявление за гласуване извън 

страната на изборите на 2 октомври. Докладвам го за сведение и 

същото ще бъде предоставено на администрацията по резолюцията 

на колегата за довършване отговора по тази преписка, с която е 

отправено запитването. 

Следващото писмо – в отговор на подобно запитване за друго 

лице дали е подавало заявление – с вх. № ПВР/НС-00-

29/02.05.2023 г., сме получили отговор от „Информационно 

обслужване“ АД.  
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Тази преписка също ще бъде препратена към 

администрацията за подготовка на документите и отговор към 

запитващия разследващ орган. 

Последният вх. № ПВР-06-10/27.04.2023 г., който искам да ви 

докладвам за сведение, е писмо от община Девин, с което ни 

информират за отваряне на запечатано помещение, в което се 

съхраняват изборни книжа и материали от изборите на 21 ноември 

2021 г.  

В писмото са посочени данните, изискващи се съгласно 

Решение № 1750 от 10 март на Централната избирателна комисия за 

назначената комисия, както и обстоятелствата при отваряне на 

помещението и впоследствие запечатването му след изваждане на 

необходимите, изискани от разследващите органи, документи. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Следващ 

докладчик – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ПВР/НС-9-

50/28.03.2023 г. и вх. № ПВР/НС-9-50-1 от същата дата е получена 

преписка от Следствен отдел, Софийска градска прокуратура по 

водено досъдебно производство със съответния номер по описа на 

Следствен отдел при Софийска градска прокуратура, с което се иска 

да бъдат предоставени оригинали от избирателните списъци на две 

секции, посочени в преписката – в Руската федерация, за гласуване 

на изборите за президент и вицепрезидент, и за народни 

представители, както и всички документи, свързани в упражненото 

право на глас от страна на К. С. К. 

Предлагам да върнем отговор до Софийска градска 

прокуратура, с който да ги уведомим, че оригиналите на 

избирателните списъци, както и всички документи, свързани с 

упражненото право на глас от страна на посоченото лице, може да 

бъдат предоставени в Централната избирателна комисия на 

посочения адрес всеки работен ден от 10,00 ч. до 17,00 ч., като за 

целта бъдем уведомени предварително. 
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Чухте, колеги, предложението за писмо до Софийска градска 

прокуратура. 

Ако няма изказвания, го подлагам на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

две преписки, които сме получили във връзка с отваряне на 

запечатани помещения, в които се съхраняват изборни книжа и 

материали, в № НС-06-208/02.05.2023 г. от областния управител на 

област Благоевград и вх. № ЕП-06-2/02.05.2023 г. от кмета на 

община Търговище. И двете помещения са отворени във връзка с 

извършване на експертиза на съхраняваните изборни книжа и 

предаване в отдел „Държавен архив“. 

И двете преписки съдържат изискуемите съгласно наше 

решение документи. Докладвам ги за сведение. 

Докладвам още една преписка с вх. № НС-14-9/03.05.2023 г. 

от Район „Илинден“ на Столична община сме получили искане за 

унищожаване на неизползвани бюлетини.  

Предвид предстоящо приемане от Централната избирателна 

комисия на решение в тази връзка, докладвам това искане за 

сведение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Следващ докладчик – колегата Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-00-

243/02.05.2023 г. – писмо от „Информационно обслужване“ АД, във 

връзка с наше искане да бъде направена проверка дали лицето С.      

И.    Т. със съответното ЕГН е бил кандидат за народен представител 

в изборите за народни представители на 11 юли 2021 г. 
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В моя папка от днес ще видите проект на писмо до Следствен 

отдел при Софийска градска прокуратура, с което ги уведомяваме, 

че по съответното досъдебно производство по описа на Следствения 

отдел при Софийска градска прокуратура, във връзка с лицето Стоян 

Тодоров.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: По 

писмото до Софийска градска прокуратура? Не виждам изказвания. 

Подлагам го на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № МИ-08-

13/03.05.2023 г. – писмо от Софийски районен съд, с което, по 

разпореждане под съответния номер на председателя на състав по 

гражданско дело под съответния номер, искат да им предоставим 

информация относно трите имена и единния граждански номер на 

кмета на община Земен. 

В тази връзка в моя папка от днес ще видите проект на писмо 

до ОИК – Земен, за да ни предоставят необходимата информация. 

Проектният номер е 6859.  

Всъщност, след като адресат на нашето писмо ще бъде 

община Земен, да предоставят директно на Софийски районен съд 

исканата информация.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: С така 

направената корекция подлагам на гласуване текста на писмото. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-04-02-

219/04.05.2023 г. – писмо от ГД „Национална полиция“, с което ни 

уведомяват, че във връзка с постъпило писмо с изх. номер на 
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Централната избирателна комисия относно постъпила жалба в ЦИК 

под съответния номер от областния председател на ПП „Движение 

за права и свободи“ в област Плевен е образувана проверка в ОД на 

МВР – Плевен. 

След извършване на проверка по съответната преписка ще ни 

бъде изпратен резултатът във връзка с така образуваната проверка. 

Докладвам го за сведение. 

Докладвам вх. № ПВР-06-14/03.05.2023 г. – писмо от община 

Силистра, във връзка с отваряне на запечатано помещение за 

предоставяне на достъп във връзка с постъпило писмо от ОД на 

МВР – Силистра. Писмото е съпроводено със заповед на кмета на 

община Силистра и протокол. Докладвам го също за сведение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Следващ 

докладчик – колегата Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, господин 

председателстващ. 

Колеги, в моя папка от вчера е докладната записка, постъпила 

от           К.             М., по повод писмо с вх. № ЦИК-06-7-

6/19.04.2023 г., която докладвах в предходно заседание, с което 

„Информационно обслужване“ АД е изпратил проект на приемо-

предавателен протокол с молба да бъде подписан двустранно, за да 

може да се пристъпи към изпълнение на задълженията по Договор 

№ 11. 

На два пасажа госпожа Нейкова не одобри формулировките, 

поради което имаме постъпило допълнение към тази докладна 

записка – вх. №  ЦИК-09-144-1/04.05.2023 г., от за директора на 

дирекция „Администрация“, където са изяснени тези два пасажа – 

единият е т. 3.5 отнасящ се до достъпа на членове на Централната 

избирателна комисия за създаване на базата данни във времето на 

създаването им, но тази точка или нейното изпълнение никога не се 

е случвало нито в предходните, нито в сегашните избори най-вече по 

технически причини, тъй като само членове на ЦИК с квалифициран 

електронен подпис би трябвало след приключване на изборния ден 
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да присъстват в Изчислителния пункт на „Информационно 

обслужване“ АД, което е в конфликт с извършваните дейности по 

приемане на резултатите от гласуването извън страната. 

Втората бележка се отнася до наличие на функционалност на 

интернет страниците на всяка районна избирателна комисия и 

създаването на видеоархив от заседанията. Всички районни 

избирателни комисии имат такъв видеоархив – 31, само че в някои 

има отсъстващи записи от конкретни заседания. Няма как да вменим 

на Изпълнителя по договора това, че на определени дати 

видеоустройствата не са работили, тъй като това е задължение на 

самата районна избирателна комисия. 

Последната бележка се отнася до финансовия контрольор. 

Той твърди, че в момента не може да издаде документ, който издава 

финансовият контрольор, а ще го издаде, когато вземем решение да 

се изплати фактурата. 

След тези уточнения, които, повтарям, са направени от 

господин Цачев, предлагам да приемем докладната записка и да 

упълномощим председателя на Централната избирателна комисия да 

подпише приемо-предавателния протокол, както ни е представен, 

след което ще се пристъпи към уреждане на финансовите отношения 

по договора. 

Предложението ми е с протоколно решение да приемем 

основната докладна записка и допълнителната, и да упълномощим 

председателя на Централната избирателна комисия да подпише 

приемо-предавателния протокол. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Чухте 

доклада. 

Колега Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Тези бележки на председателя ли бяха, 

или на господин Цачев? Най-вече ме интересува т. 2 – за този 

електронен подпис. С думи „такава е била практиката, правили сме 

го и го правим“… Това много ми е интересно. (Реплика.) 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, чухте предложението ми. 

Конкретните суми ще бъдат представени, когато пристигне 

фактурата. 

Само да уточня – тъй като имаме неизпълнена т. 2, която е 

свързана с бюлетината, тя е извадена от сумите, които се предлага да 

бъдат одобрени за изплащане.  

Използвам случая да напомня, че имаме задължението 40 дни 

след изборния ден да представим бюлетината, която, разбира се, не 

може да бъде създадена без нашия увод. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: С това 

уточнение, ако няма други изказвания, подлагам на гласуване 

предложението на колегата Димитров. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 6 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч 

Солакова). 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в папката ми има подпапка 

„Румъния“ – писмо, изпратено ни от новоизбрания председател на 

Румънската избирателна комисия, така да кажа, въпреки че при тях 

тя е с друго наименование. Изпратил ни е биографията си. Това е 

дипломат, който е работил в структурите на ООН и уверява, че ще 

работи за развитие на демократичните стандарти в Румъния по 

отношение на изборите. 

С вх. № ЦИК-07-54 – последният PDF файл, сме получили 

покана чрез A-WEB от Централната комисия на Малдивите. Ще 

имат избори на 9 септември – знаменателна дата, и канят 

наблюдатели да присъстват на тези избори.  

Господин Войнов освен всичко останало се запозна с част от 

членовете на делегацията, която беше в Грузия. Имаме много време 

затова го докладвам за сведение. 

Доклад с вх. № ЦИК-07-9-2/02.05.2023 г., от 3 май е преводът 

– това е конференция, която се организира в Берн от Съвета на 

Европа с финансовото съдействие на швейцарското правителство. За 
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да осигурят сигурността на участниците, организаторите молят да 

бъде изпратена фотография – и преди съм докладвал тази 

конференция, тоест нейната тема. Не сме отговаряли досега. За 

сведение ще остане този доклад. 

С вх. № ЦИК-07-48-2 имаме превод на писмото на 

Централната избирателна комисия в Грузия, която очаква да 

направим усилие и да посрещнем 9-членна делегация в средата на 

месец юли. Докладвам за сведение това писмо. 

С вх. № ЦИК-07-52/25.04.2023 г. сме получили ранно 

уведомление за следващата среща на Европейската мрежа за 

сътрудничество в областта на изборите, която ще се състои на 

12 юни 2023 г. – за сведение.  

С това моите доклади се изчерпаха с изключение на по-рано 

заявеното намерение да напишем писмо до „Информационно 

обслужване“ АД с проектен номер 6843 – „крипто инструмент“ се 

казва писмото, във връзка с подготовката на изборите, които ще се 

проведат.  

„Молим да определите лице, което експертно да съдейства на 

Централната избирателна комисия, във връзка с криптографския 

обмен на информация“. Формулировката е обща, а след като бъде 

определено лицето и се прегледат първите документи, постъпили 

във връзка със създаването на крипто инструмент, ще се уточни 

какви ще бъдат неговите действия.  

Поради това, че това ще е дълъг процес и ще продължи до 

края на годината и преди Европейските избори, предпочитам 

експертът да бъде от „Информационно обслужване“ АД, а не 

външен. Това е писмото, което моля да одобрим с протоколно 

решение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Чухте, колеги, предложението за писмо до „Информационно 

обслужване“ АД. 

Ако няма изказвания, подлагам го на гласуване. 
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Гласували 8 членове на ЦИК: за – 7 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 

(Севинч Солакова). 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, имам още един доклад на 

тема, която няколко пъти съм докладвал – Въпросникът, на който 

трябва да отговорим. Става въпрос за регламент, който ще трябва да 

бъде приет, отнасящ се до европейските избори. Молбата е ние да 

изразим становище по всеки един от текстовете на регламента. 

Оформен е Въпросник. 

Госпожа Нейкова се запозна с Въпросника. Той трябва да се 

чете заедно с текста на регламента, както се предлага, за да се изрази 

становище.  

Ако е възможно, да дам начало на нашето обсъждане. В 

българския вариант на Въпросника съм написал някакви текстове по 

темите, които, по моя лична преценка, са в нашата компетентност, 

което е основание да изразим становище. Обръщам внимание, че ние 

не изразяваме становище пред Европейската комисия или 

Генералния секретариат на Съвета на делегациите, а пред Външно 

министерство, което вероятно ще попълни основната чест от 

Въпросника или другите институции, което е важно, ще изразят 

отношение. Засега отново го докладвам за сведение.  

Тези от вас, които искат да бъдат активни по тази тема, могат 

да погледнат записите, които съм направил. Повтарям, че те са моя 

лична гледна точка. Въпросите трябва да се попълват с „Х“ в три 

различни варианта: „неприемливо“, „подлежи на обсъждане“, 

„съгласие с редакцията на регламента“.  

Колеги, моля при възможност да погледнете този текст. Аз 

ще го преименувам като „Въпросник за попълване“. Това са 

докладите ми в тази точка. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Следващ докладчик – колегата Солакова. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

главния секретар на Народното събрание с вх. № ЦИК-02-31 или 311 

от 4 май тази година. Във връзка с договора за ремонтни дейности в 

сградата ни уведомяват, че трябва да се извърши монтаж на 

високоговорител в ползваната от Централната избирателна комисия 

заседателна зала, в която се провеждат заседанията на Комисията. 

След извършването на монтажа следва да се направят проби на 

цялата система. Искат да се осигури достъп до залата в рамките на 

два часа в периода до 5 май за извършване на дейностите. 

Предлагам с протоколно решение да разрешим достъп до 

заседателната зала на Централната избирателна комисия за 

извършване на този монтаж и пробите на системата, и да възложим 

организацията на администрацията. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

чухте предложението за протоколно решение. 

Подлагам го на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против 

– няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

писмо от дирекция „Парламентарна канцелария“ на Народното 

събрание с вх. № НС-02-54/02.05.2023 г. Препращат ни по 

компетентност писмо от        М.           М., изпратено по електронната 

поща, свързано с организацията на изборите и с искане за 

законодателни промени, с уточнението, че в тази част писмото е 

предоставено на всички парламентарни групи в Четиридесет и 

деветото Народно събрание. 

Мисля, че в Централната избирателна комисия получихме 

това писмо. Докладвам го за сведение. 

С писмо с вх. № ЦИК-05-41/02.05.2023 г. ръководителят на 

одитния екип от Сметната палата, който извършва проверка в 

момента на годишния финансов отчет на Централната избирателна 
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комисия за 2022 г., се обръща с искане да се предоставят отговори на 

поставени въпроси. Те са конкретизирани в писмото. Докладвам го 

за запознаване. След изготвяне на отговорите от счетоводството ще 

върна на доклад. 

За сведение ви докладвам вх. № ЦИК-00-141/03.05.2023 г. 

Това е заявление от Н.      Г., главен специалист-домакин в 

Централната избирателна комисия – отправя писмено 30-дневно 

предизвестие за прекратяване на трудовото правоотношение с 

Централната избирателна комисия на основание чл. 326, ал. 1 във 

връзка с ал. 2 от Кодекса на труда, считано от 3 май тази година. 

Предоставено е с резолюция на администрацията за изготвяне 

на съответните документи. 

Писмо с вх. № НС-02-56/04.05.2023 г. от главния секретар на 

Народното събрание. Обръщат внимание, че към момента не са 

освободени три помещения, които са били предоставени на 

Централната избирателна комисия при произвеждане на изборите – 

Пресцентър, Пресклуб и зала № 248.  

Молят горепосочените помещения да бъдат освободени и 

предадени в срок до 9 май с оглед почистване и подготовката им за 

ползване по предназначение от народните представители в 

Четиридесет и деветото Народно събрание – докладвам го за 

сведение, и възлагане на администрацията да предприеме 

необходимите действия. 

С докладна записка – вх. № ЦИК-09-145/03.05.2023 г., е 

представена изготвена „Разшифровка на капиталовите разходи и 

трансфери“, извършени през 2023 г. заедно с обяснителна записка, 

която е одобрена с тримесечния отчет и изпратена на отговорния 

служител в Министерството на финансите. Тази обяснителна 

записка е „Разшифровка на капиталовите разходи и трансфери“. 

Предлагам да гласуваме изпращането й до Министерството 

на финансите, дирекция „Държавни разходи“. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Становища по предложението за писмо? Не виждам. 
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Процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№ НС-09-120/02.05.2023 г. от Районна прокуратура – Силистра, 

Териториално отделение – Дулово. По повод сигнал от Централната 

избирателна комисия – ние сме изпратили сигнала до Районна 

прокуратура – Варна, тъй като, след извършената проверка от ГД 

ГРАО, има данни за гласуване два пъти на едно лице. Във Варна е 

била възложена проверка, която в случая, в постановлението на 

Районната прокуратура е посочено, че от извършената проверка се 

установява, че в страницата от избирателния списък на съответната 

секция подписът не е изпълнен от това лице.  

От Районна прокуратура – Варна, са изпратили документите 

до Районна прокуратура – Силистра. С постановлението на районния 

прокурор се приема по компетентност преписката по описа на 

Районна прокуратура – Силистра, Териториално отделение – 

Дулово. С приложено писмо ни уведомяват за образуваното 

досъдебно производство за разследване на престъпление по чл. 308, 

ал. 1 от Наказателния кодекс – докладвам го за сведение, вх. № 

ПВР/НС-9-63/03.05.2023 г. 

Докладвам ви писмо от ОД на МВР – Шумен, с вх. № НС-04-

02-215/28.04.2023 г. С това писмо заместник-директорът на ОД на 

МВР – Шумен, ни уведомява, че във връзка със сигнала от 

Централната избирателна комисия, изпратен до Районна 

прокуратура – Шумен, посочен е изходящият номер на нашето 

писмо от 19 януари 2023 г. и относно за кое лице е бил сигналът във 

връзка с извършена проверка за гласуване в нарушение или повече 

от един път в произведените на 2 октомври 2022 г. избори за 

народни представители, заместник-директорът на областната 

дирекция ни уведомява, че е извършена проверка по образувана 
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преписка по описа на ОД на МВР – Шумен. Проверката е 

приключила и материалите са изпратени в Районна прокуратура – 

Шумен. 

Много се надявам по този начин да кореспондираме и с 

всички отговорни институции по повод изпратените сигнали от 

Централната избирателна комисия до районните прокуратури, да не 

се налага многократно да предоставяме едни и същи документи и 

обяснения по тези наши сигнали. Давам за пример работата на ОД 

на МВР – Шумен, с голяма гордост, уважение и респект към 

работата, осъществена от тях! 

За сведение ви докладвам писмо от Районна прокуратура – 

Добрич, с вх. № НС-09-123/03.05.2023 г. То е адресирано до РИК – 

Добрич, с копие до Централната избирателна комисия. Изпращат 

определение по наказателно дело общ характер на Районен съд – 

Добрич, във връзка с постановено наказание лишаване от право да 

заема държавни или обществени длъжности, свързани с 

упражняване на избирателните права на гражданите за срок от три 

години. За изпълнението следва да се уведоми Районна прокуратура 

– Добрич. 

Преди още да получим това писмо, поне на мен да ми бъде 

разпределено, ми се обади председателят на РИК – Добрич, че е 

била потърсена от областната администрация и е получила това 

определение. Мисля, че ставаше дума за още едно. С нея се 

уточнихме, че от областната администрация следва да изпратят по 

компетентност на Централната избирателна комисия, тъй като 

районната избирателна комисия вече е с прекратен мандат. 

След получаване на определението ще ви докладвам, за да 

може в съответния регистър да направим отметката и да уведомим 

прокуратурата за начало на изпълнение на това наказание по 

постановената присъда. 

Докладвам ви писмо с вх. № НС-09-56/08.02.2023 г. С оглед 

интензивната работа на Централната избирателна комисия писмото 

ми е разпределено на 28 април тази година и може би се намира в 
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предходна папка. От Окръжна следствена прокуратура – Разград, 

Окръжен следствен отдел са поставени няколко въпроса.  

Голяма част от тези въпроси не би следвало изобщо да бъдат 

поставяни, но аз ви предлагам да изпратим отговор, в който да се 

опитаме изчерпателно да отговорим на всички поставени въпроси от 

следователя по образуваното досъдебно производство, Следствен 

отдел III от 2023 г. по повод подаден сигнал от Централната 

избирателна комисия за наличие на данни след извършена проверка 

от ГД ГРАО за упражняване два пъти право на глас от едно лице. 

Ние сме изпратили цялата преписка, която е получена в Централната 

избирателна комисия, на Районната прокуратура точно с искането да 

бъде извършена проверка дали лицето е гласувало повече от един 

път. При наличие на тези данни ние сме задължени да го направим. 

Това го казвам във връзка с въпроса дали е извършена проверка в 

Централната избирателна комисия, защо лицето е гласувало два 

пъти в една и съща секция, и ако има такава проверка, да бъде 

запознат с резултатите следователят, който ни е изпратил писмото. 

Заедно с отговорите по поставените въпроси – отговорът е в 

днешна папка, ви предлагам да изпратим препис-извлечение от 

решенията на Централната избирателна комисия за назначаване на 

състава на секционната избирателна комисия на секцията, за която 

става дума. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря.  

Колеги, чухте доклада и предложението за писмо до Окръжна 

прокуратура – Разград. 

Ако няма изказвания, подлагам на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ПВР-09-17/27.04.2023 г. от следовател към Окръжен следствен отдел 

при Окръжна прокуратура – Хасково, във връзка с досъдебно 
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производство № 108/2022 г. по описа на Окръжен следствен отдел 

при Окръжна прокуратура – Хасково. Във връзка с приложено копие 

от бюлетина – писмото сигурно е в папка от 2 февруари, виждате 

приложението, има снимка на бюлетината, която е намерена у едно 

лице. Отбелязали са, че бюлетината е в оригинал.  

В тази връзка предлагам да направим съответното уточнение, 

че в изпълнение на решението на Централната избирателна комисия 

за осъществяване на контрол и за целите на разяснителната 

кампания на интернет страниците на Централната избирателна 

комисия и на районните избирателни комисии се публикуват 

бюлетините – в случая става дума за изборите за президент и 

вицепрезидент през 2021 г. 

По повод на това, че в писмото са посочили, че е оригинална 

бюлетината, да обърнем и внимание на грамажа на хартията, защото, 

видно от така представената снимка на бюлетината, тя съответства 

на публикуваните образци, като предпечатните образци се одобряват 

от РИК-овете, а бюлетината за извън страната – от Централната 

избирателна комисия – публикуваната бюлетина на страницата на 

РИК – Хасково. Изпращаме им и линк, за да може да се увери 

следователят, че, пак казвам, за  целите на разяснителната кампания 

Централната избирателна комисия разрешава публикуването на тези 

бюлетини на техните страници. 

В писмото се сочи да отговорим и дали има данни за 

липсваща бюлетина в изборите и ако е установена такава липса на 

бюлетина за изборите за президент и вицепрезидент, да се посочи 

секцията, за която е била установена тази липса и колко са 

липсващите бюлетини. В Централната избирателна комисия няма 

данни за липсващи бюлетини в изборите за президент и 

вицепрезидент на републиката, и предлагам това да бъде отразено в 

отговора. 

Проектът на отговор е в папка с моите инициали в днешно 

заседание. 
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ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

чухте доклада и предложението за писмо до Окръжна прокуратура – 

Хасково. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от списъка на гласувалите в 

нарушение в изборите на 2 октомври 2022 г. при обсъждането на 

работна група на 2 май се уточнихме, че ще бъдат изпратени сигнали 

по отношение на лицата, за които има данни да изтърпяват 

наказание лишаване от свобода по предоставена информация от 

Министерството на правосъдието на ГД ГРАО, а така също и за 

лицата, които нямат българско гражданство. В предишното 

заседание ви докладвах две писма до Районна прокуратура – 

Монтана, за две лица, за които има данни да изтърпяват наказание 

лишаване от свобода. 

Днес ще ви предложа за третия случай за тези избори – това 

са три случая. В община Самоков имаме данни за едно лице, че 

изтърпява наказание лишаване от свобода. Проектът на писмо е във 

вътрешната мрежа. 

Предлагам ви и писмо до Районна прокуратура – Смолян, за 

гласуване на едно лице в община Девня. Лицето по данни от ГД 

ГРАО няма българско гражданство. 

От така представените доказателства е видно, че секцията е в 

болнично заведение. Между другото, става дума за дежурен лекар. 

Аз имам много резерви в случая, но нека да бъде извършена 

проверка от районната прокуратура, както сме се уточнили, да 

изпратим писма за лицата, за които в писмото на ГД ГРАО те 

фигурират в списъка на гласувалите в нарушение и за които към 

момента няма данни да са български граждани. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 
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Колеги, чухте предложението за писма до Районна 

прокуратура – Самоков, и Смолян. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колега Баханов, заповядайте в тази точка. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във 

връзка с получено писмо – вх. № ПВР/НС-9-53/18.04.2023 г., от 

Следствен отдел при Софийска градска прокуратура следовател 

Диков ни моли във връзка с водено досъдебно производство 

№ 150/2023 г. по описа на Следствения отдел в Софийска градска 

прокуратура да им предоставим информация относно оригинали на 

допълнителна страница към списък за гласуване извън страната в  

изборите за президент и вицепрезидент на 14 ноември 2021 г. в 

Република Турция, град Ергене с посочено име; заверени копия на 

всички решения, които изменят и допълват решение за състави на 

секционните избирателни комисии извън страната за тези избори за 

същата секция; налични данни за ЕГН, телефон за връзка, адрес в 

Република България и Република Турция на окончателния състав на 

комисията в Република Турция и дали лицето е подавало заявление 

преди деня на изборите за включването му в СИК в чужбина. 

Молят ни да им отговорим дали посоченото лице от 1 януари 

1990 г. до момента е изразявало вота си, за какъв вид избори, и да се 

изпратят копия от избирателните списъци, в които се е подписало за 

подадения от него вот, както и данни за СИК и нейните членове. 

Молят за спешен отговор. 

Подготвено е писмо, което все още не е качено във 

вътрешната мрежа, с което им изпращаме препис-извлечение от 

решенията на ЦИК за назначаване и промени в състава на СИК в 

избирателна секция № 625. Посочваме, че Централната избирателна 

комисия не разполага с данни за постоянен и настоящ адрес, 
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телефони за контакт на лицата, включени в състава на секционната 

избирателна комисия. 

Предлагам да се изпрати и заверено копие на първа и 

последна страница от протокола на СИК в избирателна секция № 

625, съдържащ данни за членовете на СИК в изборния ден на 

14 ноември 2021 г., както и заверено копие на първата допълнителна 

и съответната допълнителна страница към списъка за гласуване 

извън страната в избирателната секция, където фигурират данните 

на лицето, посочено от Следствения отдел.  

Уведомяваме ги, че оригиналите на документите се 

съхраняват в Централната избирателна комисия и може да им ги 

предоставим на място, като ни уведомят предварително.  

Информираме ги също така, че Централната избирателна 

комисия не разполага с информация относно упражняване правото 

на глас от лицето при произвеждане на избори от 1990 г. досега и че 

избирателните списъци се съставят по реда на чл. 23 и следващия от 

Изборния кодекс и се съхраняват на основание чл. 287, ал. 8, 

съответно чл. 445, ал. 8 от Изборния кодекс в съответната общинска 

администрация до следващите избори. Това е предложението ми за 

отговор с приложение: документите, които посочих преди малко. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, 

чухте доклада и предложението за писмо. Има ли изказвания? 

Процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

 

Преминаваме към трета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Колега Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви в тази точка 

получени в Централната избирателна комисия призовки по две 

образувани наказателни дела от административен характер по 
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обжалвани и издадени от Централната избирателна комисия 

наказателни постановления.  

С вх. № № ПВР-08-7-3 и ПВР-08-7-4 са получените призовки 

до председателя на Централната избирателна комисия и до 

ръководителя на звено „Правна дейност“ във връзка с дело № 10320 

при Районен съд – София. Това е срещу наказателно постановление 

срещу ДИР.БГ 

Другите две призовки – вх. №№ НС-08-80-1 и НС-08-80, са 

по наказателно дело от административен характер от 2023 г. 

№ 203225, по наказателно постановление срещу Информационна 

агенция „Блиц“. Призовките са за председателя на Централната 

избирателна комисия и ръководителя на звено „Правна дейност“, 

като наказващ орган.  

Докладвам преписките за сведение. Същите ще бъдат 

предоставени в звено „Правна дейност“ за прилагане по делата и 

уведомяване на призованите лица. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. 

Колеги, има ли друг, който желае да се включи в дневния 

ред? Не виждам. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието и 

насрочвам следващото за вторник, 9 май 2023 г., от 10.30 ч.  

 

(Закрито в 12,20 ч.) 

 

    

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Емил Войнов 

 

   СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


